
DET ORDINÆRE REPRÆSENTANTSKABSMØDE

TIRSDAG DEN 4. MAJ. 2021 KL. 20 VIRTUELT OVER ZOOM

Referat
Tilstedeværende: 104, 130, 203, 210, 220, 307, 315, 330, 402, 417, 429, 502, 503, 520, 528, 609, 617, 625,
629, 701, 703, 704, 707, 711, 726, 810, 821, 829, 906, 921, 1001, 1002, 1005, 1021
Referent: 1002
Dirigent: 1001
Stemmetællere: 704 og 1005

Godkendelse af referat fra den ordinære forårsgeneralforsamling d. 6. april 2021
0 stemmer imod, 21 stemmer blankt. Resten for. 21 stemmer.
Godkendt!

Meddelelser til/fra formandskabet
Velkommen til ny næstformand!
Sophia træder ned her i løbet af maj og dermed beder vi Peter Due velkommen som vores nye
næstformand.

Væggelus
Vi har fået en beboer ned, som har god kendskab til væggelus. Hun har lavet en guide til os, som vi vil
dele på Facebook. Man skal ikke være for bange for væggelusene kravler igennem rørene, da de ikke
kan gå så langt. Der hvor man skal passe på er at de transporteres via tasker og tøj man vasker.

Spørgsmål: Er der blevet kørt desinficerende vask i vaskekælderen eller kunne man overveje dette?
Svar: Det ved vi ikke, men de bliver dræbt ved 60 grader.
Kommentar: Kogevask på alle maskiner ville være rart.
Svar: Man behøves ikke at kogevaske maskinerne, man skal bare ikke sætte tøj andre steder så det
spreder sig på den måde.

Spørgsmål: 9.vest, har haft en del problem med væggelus og vil hører om alt nede i Otto Genbrug
kan smides ud?
Svar: Denis og os vil gerne gøre det, med mindre andre har noget imod det.

Spørgsmål: Altså skal bare lige være sikker. I spørger Denis om man kunne køre kogevask på alle
maskiner og vender tilbage? Der er nogle heroppe der ikke helt kan lide at vaske endnu.
Svar: Det vil vi snakke med Denis om, vi regner med at det lader sig gøre.

Spørgsmål: Vil der ikke være nogen ting som kunne være i genbrugen, som væggelus ikke sætter sig
på ex. kopper og sådan? Altså at det måske er ærgerligt at lukke den for alle ting?
Svar: Der er ting de ikke sætter sig i, dog kan de godt lide at gemme sig i ting og steder som ikke
bliver rørt på, som f.eks. bag rammer, så det er bedst at det er lukket for alt.

Spørgsmål: Hvor længe overlever væggelus? Ellers kan genbrugen være i karantæne indtil de er
døde?
Svar: Ifølge vores guide lever de i 3-6 måneder og ifølge skadedyrsbekæmpelse kan det være op til et
år, så det er ikke så realistisk at gøre dette, men vi vil nok lade den være lukket hen over de varme
måneder.

Vinderne af studiekontrol.
Studiekontrol er færdig og 6. Vest, 8. Vest og 9. Øst har vundet. I kan komme og hente deres øl nede
hos ølkælderen i deres åbningstid.



Meddelelser til/fra bogholderiet
Kommentarer til Barens Halvårsregnskab 2. halvår 2020.
Der er ikke så meget at sige fra bogholderiet.

Andet.
Husk at når i betaler jeres faktura, så skriv fakturanummer og værelse nummer,

Brug endelige flere penge, skriv til os hvis i har nogle forslag til at gøre fællesskabet bedre

Meddelelser til/fra inspektøren
Denis og Kim
Denis og Kim har overvejet at lukke for Otto’s Genbrug men har valgt at gøre det nu. Dertil vil de
gerne opfordre folk til at blive testet efter man har været til fest og at fest kun holdes for dem på
køkkenerne.

Kommentar: Har selv siddet i telefon med Corona Hotline, hvor de siger man burde overveje at blive
testet inden man tager til fest i stedet for efter, da der gør 4-6 dage efter man er smittet.
Svar: God ide at blive testet inden en fest. I forhold til Denis bemærkning er det en anbefaling.

Husk at spritte vaskekælderen af efter brug. Dette gøres ved at spritte på papiret og derefter skurre
overfladerne.

Denis er ked af at han ikke får at vide hvornår der er smitte og hvornår isolationen er færdig. Så husk
at skrive til dem. Der har tidligere været en trist situation med folk som har bedt dem om at komme op
på køkkener som er i isolation.

Spørgsmål: For det kan være svært at få cyklerne ind gennem der, kunne en dørstopper være en
løsning?
Svar: Vi vil ikke have en dørstopper, da folk nogle gange glemmer at lukke døren efter sig.

Spørgsmål: Er det blevet muligt at Denis kan skrive når gæsteværelset er booket så man ved hvornår
man kan bruge saunaen? Eller at man selv kan finde den oplysning
Svar: Vi har snakket med ham om det og det er ikke rigtig muligt nu, men hvis døren er låst er
gæsteværelset i brug.
Kommentar: Men det er rart at man kan planlægge saunature.
Svar: Vi kan spørge Denis om han kan strege det ud når det er booket.

Spørgsmål: Er det ikke bare et simpelt Excel ark manden skal køre? Han har vel alligevel en kalender
for bookninger?
Kommentar: det er problem at melde det ud
Svar: Det bliver nok ikke online desværre.

Forslag til afstemning
Godkendelse af barens halvårsregnskab.
Det har ikke gået så godt fra September til Marts pga. corona nedlukningen. Det har resulteret i flere
udgifter end indtægter, dog er der en del afvejning pga. fest fra før vi lukkede ned og fra julebingo.

Sarah/bogholder: Det skal forstås som at der er nogle fejl der er opstået, det betyder ikke at det er
gået dårligt i baren, dog er der nogle administrative ting, som skal ordnes for at få disse fejl til ikke at
forekomme igen.

Spørgsmål: Er der ikke udbetalt meget lidt i direktørlønninger ift at de skal have en halv husleje per
måned?
Svar: Den ene halvdel af betalt af FMS, så det fremgår ikke af regnskabet.



Spørgsmål: Er det muligt at få forklaret omkostningerne omkring julebingo? 5. Vest kan ikke helt få
tallet til at give mening
Svar: Afregning dækker begge julebingo.

Afstemning.
for 16  imod 4, blankt 1.
Vedtaget.

Godkendelse af det eksterne budget for 2021-2022.
Det går i nul og dermed ingen huslejestigning. I år var den ikke særlig stor og dermed har vi ikke ladt
den stige vores husleje.

Afstemning.
for 20, imod 0, blankt 3.
Vedtaget.

Forslag om udvidelse af fredagsbarens åbningstider.
Næste måned vil vi lave nye forslag pga. de nye restriktioner, og har tænkt at holde åbent i længere
tid. Dog er der også tænkt over om det er en god ide at have baren åben nu når der er corona på
kollegiet.

Spørgsmål: 10. vest har nogle spørgsmål:
1. Hvordan vil baren sikre, at folk kommer ned på forskellige tidspunkter? Kunne man fx lave
tidszoner ala dem, vi har i træningskælderen pt.?

Svar: Det kan tages med i overvejelserne, vi har et par ting at se på inden, og hvis det bliver
stemt igennem vil vi have et større råderum med nye ideer.

2. Må man overhovedet sælge alkohol efter kl. 22? og vil det fortsat fungere som ”take away”, hvor
man ikke må opholde sig i baren?

Svar: Ifølge restriktionerne må vi ikke, man må være i baren til 23. Dog vil det ikke være
meget anderledes som tidligere da vi fortsætter med “takeaway stillen”.

Spørgsmål: Vil der være testkrav som ved barer udenfor kollegiet?
Svar: Lige nu er det noget vi skal have oppe at vende. I maj og juni er der takeaway så derfor vil der
nok ikke være krav om test.

Afstemning.
for 19, imod 2, blankt 2.
Vedtaget.

Stillinger på valg
6 Folkevalgte, 4 suppleanter
1001 og 520, stiller op.
1001 og 520, klappes ind. Stillingen sættes op
til næste Rep.

2 Bardirektører
628 og 701, stiller op.
628 og 701, klappes ind.

20 Bartendere
315, 501, 528, 427, 702, 617, 625, 627, 629,
703, 707, 710, 830, 1006, 1010, 1011 og 1021,
stiller op.
315, 427, 501, 528, 617, 625, 627, 629, 702,
703, 707, 710, 830, 1006, 1010, 1011 og 1021,
klappes ind. Stillingen sættes op til næste Rep.

8 medlemmer af Bodega-udvalget
819, 225, 307 og 511, stiller op.
819, 225, 307 og 511, klappes ind. Stillingen
sættes op til næste Rep.



1 Ølmand
510, stiller op.
510  klappes ind.

2 formænd for Ottos Genbrug
Ingen stiller op.
Stillingen sættes op til næste Rep.

2 formænd for Disc Golf Klubben
913, stiller op.
913, klappes ind. Stillingen sættes op til næste
Rep.

Spørgsmål: Lever den klub?
Svar: Ja, men ikke super meget, dog har vi
material til Disc Golf

5 medlemmer af Intro-udvalget
528, 821, 711, 210 og 520, stiller op.
528, 821, 711, 210 og 520, klappes ind.

Spørgsmål: Bliver der en ny introfest? :D
Svar: Vi har ikke haft fest siden 2019, vi
regner med det i november. Den har normalt i
maj og november.

Spørgsmål: Er der ikke mulighed for at holde
en før november? Sådan efter sommer
Svar: Vi skal være ekstra sikker på om vi kan
holde noget, så det ser med mest sandsynligt
for det bare bliver holdt i november.
Kommentar: Det godt den ligger langt væk,
da mange skal være med, og dermed er det en
stor ting at sikre folk er vaccineret på det
tidspunkt.

3-5 medlemmer af Ottos Trivselsmæglere,
Ingen stiller op.
Stillingen sættes op til næste Rep.

Kommentar: FMS har snakket om at ændre
på udvalget, da det har været inaktivt og vil
nok have det ændret til at de skal stå for flere
social funktionerne ift at lave flere sociale ting
på kollegiet. Det er noget vi har tænkt over, og
hvis i har forslag må i gerne skrive til os.

2 medlemmer af Læsesalsudvalget
1005 og 521, stiller op.
1005 og 521, klappes ind.

Spørgsmål: Plejede det ikke at være en lønnet
stilling?
Svar: Det er en lønnet stilling, hvor man får
200 kr om måneden
Spørgsmål: Hvad laver man
Svar: Man sørger for der er pænt dernede og
vande planter. Man har også penge til at købe
planter og småting til læseområdet og
køkkenet, for at gøre det til et bedre sted.

2 Formænd for DISC
825, stiller op.
825, klappes ind. Stillingen sættes op til næste
Rep.
2 Formænd for Værkstedsklubben
Ingen stiller op.
Stillingen sættes op til næste Rep.

2 Formænd for Træningskælderen
521, stiller op.
521, klappes ind. Stillingen sættes op til næste
Rep.

1 Formand for Musikklubben
503 , stiller op.
503 , klappes ind.

1 Formand for Fiskeklubben og 2
næstformænd.
804 stiller op som formand
813 og 810, stiller op som næstformand.
804, 813 og 810 , klappes ind.

2 Formænd for Nonstars
817 og 824, stiller op.
817 og 824, klappes ind.

2 Formænd for OMA Ottos Piger
821 og 829, stiller op.
821 og 829, klappes ind.

Eventuelt.
Træningskælderen.
FMS har haft en samtale med KAB om at de er meget bekymret på træningskælderen og ville hører
om den kan lukkes i en uge. Yderliger virker det til at folk bruger træningskælderen uden for
træningstiderne og træner på tværs af køkkener. Det må der ikke gøres og der må ikke komme gæster,
da det er upraktisk at have andre med og kan måske få smitte på kollegiet.



Spørgsmål: Er det noget vi skal stemme om eller er det besluttet?
Svar: Det noget vi skal tage det op.

Spørgsmål: Bør man genoverveje måden tiderne er delt op? Fx hvis man nu udvidede tiderne i begge
ender med 45 min, så kunne der være 10 tider til de 10 etager? Så tænker jeg ikke folk træner udenom
tiderne, da de bedre har mulighed for at ramme deres egen tid.
Svar: Det er noget Mina kan tage op og kigge på.
Kommentar: Jeg synes der har været rent og fint dernede på det sidste. Kan ikke se hvordan det er
meget anderledes end elevator og andre fællesrum. Der bliver luftet fint ud og sprittet mere end i
andre fælleslokaler på kollegiet

Spørgsmål: Hvorfor er det kun en uge de vil lukke ned? Hvor meget forskel gør det?
Svar: Rigtig godt spørgsmål, det er fra KAB ledelse. De mener det er usikkert, at have det åben i
denne uge, og har spurgt om det er muligt at lukke det.

Spørgsmål: Er det ikke på grund af faren for at den britiske variant spreder sig? Altså at man vil
lukke den ned en uge?
Svar: jo det er det.

Kommentar: Virker ikke til at folk vil lukke det ned da folk hurtigt går i isolation, men måske en god
gestus til at være sikre på det ikke spredes.

Første afstemning: Vil vi stemme om nedlukning af træningskælderen i en uge.
Afstemning.
For 14 imod 4, blankt 3.
Vedtaget.

Anden afstemning: Nedlukning af træningskælderen i en uge.
Afstemning.
for 10, imod 9, blankt 4.
Vedtaget. Træningskælderen bliver lukket i en uge, det gælder fra d. 4 maj 2021

Kommentar: Synes det er arbitrært.
Svar: KAB er meget opmærksomme på dette lige nu og det er derfor vi gør det.

Kommentar: Skriv til Claes Juhl dem der er meldt ind i bartender.

Kommentar: 1 vest har oplevet tiltagende problemer med meget høj musik og fester i forhallen, Disc,
biograf mm. i både hverdage og weekender. Det er selvfølgeligt dejligt med fester fredag og lørdag,
men bare en lille bøn til, at man tænker over der bor folk lige over. Især ift. Brug af soundbox :)
Svar: Husk der er begrænsning på hvornår man må spille musik.
Kommentar: 2. Øst tilslutter sig dette i fht. brug af soundboks i haven.
Svar: Hvis i har haft problemer med soundboks skulle i have kommet til efterårs generalforsamlingen
2020 hvor der blev snakket om samme problem, her blev der stemt imod at ændre på husordenen i
forhold til soundbokse.

Resterende bevillinger 1/3 til 1/9

Bevillinger fra REP 22.500,-

Kommende arrangementer Otto Festival 20.-21. august


